
Protokół 

z obrad XXXIV Sesji Rady Gminy Gostynin 

z dnia 28 października 2021 r. 

 

Stan Rady Gminy  - 15 radnych 

Obecnych  - 15 radnych  

Lista obecności radnych w załączeniu. 

Zaproszeni i goście w/g listy obecności. 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Wójt Gminy – Edmund Zieliński 

2. Zastępca Wójta – Paweł Goliszek 

3. Skarbnik Gminy – Patrycja Rosa 

4. Sekretarz Gminy – Marzena Bulińska 

5. Kierownik GOPS – Magdalena Dołęga 

6. Kierownik SO – Krzysztof Czerwiński 

7. Radca Prawny – Konrad Wypych 

 

Do punktu 1-go. 

Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Otwarcia sesji o godz. 8.30 dokonał Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski. powitał 

Państwa Radnych, Wójta Gminy, Zastępcę Wójta, Skarbnika Gminy, Sekretarza Gminy, Kierownik 

GOPS i wszystkich obecnych.  

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność i rozpoczął obrady. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski: czy do porządku obrad są jakieś wnioski? 

Radny Kamil Balcerzak: Panie Przewodniczący, w związku z wpłynięciem do Biura Rady dwóch 

wniosków, pierwszego o odwołanie Przewodniczącego Rady Gminy, oraz drugiego o odwołanie 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy bardzo proszę o wprowadzenie do porządku obrad do punktu 

odpowiednio 1a i 1b obu wniosków. 

Radny Marek Balcerzak: Szanowni Państwo ja chciałbym tylko zapytać, bo ja nie znam tego wniosku, 

nie wiem kiedy on w ogóle  wpłynął bo dopiero w tym momencie się dowiedziałem czy my powinniśmy 

procedować ten wniosek, to Pana Mecenasa zapytam, w związku z tym że w statucie jest chociażby 

powiedziane że powinni zainteresowani się tym wnioskiem mieć możliwość zapoznania, przygotowania 

i wypowiedzenia, żeby po prostu nie było później zarzutów co do ewentualnych problemów z legalnością 

tych uchwał jakie podejmiemy. 

Radca Prawny Konrad Wypych: oczywiście zgodnie ze statutem powinni mieć możliwość zapoznania 

się i wypowiedzenia, natomiast żaden przepis nie reguluje czasu kiedy ma taki wniosek wpłynąć aby 

mieć pewność że to jest zachowane, przede wszystkim sami zainteresowani powinni się wypowiedzieć 

czy mają możliwość ustosunkowania się do tego, natomiast jeśli Rada wprowadzi to do porządku obrad, 

to oczywiście będzie należało to procedować. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski: ogłosił przerwę. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski: wznowił obrady. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski: od Pana Kamila Balcerzaka wniosek postawiony 

tutaj od grupy Radnych o odwołanie z funkcji Przewodniczącego Rady Pana Piotra Piotrowskiego i Pana 

Janusza Brudnowskiego odwołanie z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady i podpisali 6 Radnych; Pan 

Kamil Balcerzak, Pani Mariola Dan-Liberadzka, Pan Piotr Lemański, Pan Mirosław Nowacki, Pani 

Jolanta Sulma i Pani Elżbieta Tyszkiewicz i bardzo proszę o przegłosowanie. 

 

Zmiany do porządku obrad. Wprowadzenie punktu 1a – odwołanie Przewodniczącego Rady Gminy 

Pana Piotra Pawła Piotrowskiego. 

Przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Radni zmiany do porządku obrad  zaopiniowali pozytywnie 8 głosami za, 7 głosami przeciw i stanowi 

załącznik do protokołu. 



Zmiany do porządku obrad. Wprowadzenie punktu 1b – odwołanie Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

Pana Janusza Brudnowskiego. 

Przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Radni zmiany do porządku obrad  zaopiniowali pozytywnie 8 głosami za, 7 głosami przeciw i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Porządek obrad po zmianach. 

Przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Radni zmiany do porządku obrad  zaopiniowali pozytywnie 12 głosami za, 3 głosami przeciw i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Radca Prawny Konrad Wypych: Panie Przewodniczący w tym punkcie obradom powinien 

przewodniczyć Wiceprzewodniczący którego wniosek nie dotyczy. 

Wiceprzewodniczący Marek Balcerzak: Szanowni Państwo troszkę mnie zaskoczyła sytuacja w tym 

momencie, ale spróbuje poprowadzić ten punkt obrad przynajmniej tak jak potrafię. W związku z tym że 

wniosek wpłynął dość późno i nie wiem do precyzowania samego odwołania Przewodniczącego Rady i 

ewentualnie Zastępcy wymagane jest przygotowanie odpowiednich projektów uchwał, teraz zapytam 

czy trzeba zrobić przerwę żeby te projekty przygotować, czy te projekty ewentualnie w jakim czasie je 

otrzymamy, tutaj chodzi o uchwały w sprawie; przyjęcia regulaminu głosowania w sprawie przyjęcia 

Komisji skrutacyjnej może to być jedną uchwałą, nie wiem jak to będzie przygotowane tutaj najłatwiej i 

oczywiście projekt uchwały o samo odwołanie odpowiednio tych osób. Proszę bardzo Pani Sekretarz. 

Sekretarz Gminy Marzena Bulińska: bardzo proszę Wysoką Radę i Pana Wiceprzewodniczącego o 

przerwę. 

Radny Kamil Balcerzak: może przegłosujmy ten wniosek, bo będziemy od tego uzależniać czy ten 

projekt uchwały jest potrzebny czy nie. Bo w tej chwili wniosek należy przegłosować i w zależności od 

tego czy on będzie pozytywnie przyjęty czy negatywnie będzie można przyjąć projekt uchwały 

Radca Prawny Konrad Wypych: wniosek już do porządku obrad został wprowadzony, teraz ewentualnie 

może odbyć się debata, Przewodniczący może się wypowiedzieć, wnioskodawcy też mogą się 

wypowiedzieć, natomiast rzeczywiście jest potrzebne głosowanie w sprawie powołania Komisji 

skrutacyjnej, regulaminu i do tego są już potrzebne uchwały. Na koniec ta ewentualnie stwierdzająca to 

rzeczywiście dopiero po samym akcie głosowania, ale przed głosowaniem potrzebna jest Komisja 

skrutacyjna. 

Wiceprzewodniczący Marek Balcerzak: ja oczywiście udzielę głosu tylko chciałem żeby to nastąpiło po 

przerwie, bo żeby się jeszcze osoby zainteresowane zapoznały, ewentualnie przygotowały do 

odpowiedzi. Myślę że tak będzie lepiej, a i tak nie unikniemy tej procedury głosowania. 

Wiceprzewodniczący Marek Balcerzak: ogłaszam przerwę. 

 

Do punktu 1a-go. 

Wiceprzewodniczący Marek Balcerzak: Szanowni Państwo wznawiamy obrady sesji i w tym momencie 

będziemy procedowali punkt 1a - odwołanie z funkcji Przewodniczącego Rady Gminy Gostynin Pana 

Piotra Pawła Piotrowskiego, w tym momencie chciałbym ewentualnie poprosić o zabranie głosu i 

wypowiedzenie się samych zainteresowanych jeżeli mają takie życzenie, ewentualnie wnioskodawców. 

Bardzo proszę kto chciałby zabrać głos? 

Radny Kamil Balcerzak: Panie Przewodniczący myślę że wszystkie nasze postulaty które mieliśmy do 

wniesienia zapisaliśmy we wniosku, więc jeżeli jest taka możliwość to prosiłbym o odczytanie wniosku, 

myślę że wyczerpująco wyartykułowaliśmy swoje postulaty. 

Wiceprzewodniczący Marek Balcerzak: przychylę się tutaj do prośby i odczytam wniosek, samo 

uzasadnienie myślę że jest istotne w tym przypadku: 

Radny Piotr Paweł Piotrowski pełniąc funkcję Przewodniczącego wykracza poza normy określone w art. 

19 ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym. Swoim zachowaniem wielokrotnie pokazał, że współpracuje 

tylko z częścią Rady doprowadzając do głębokiego podziału, jednocześnie blokując równomierny i 

sprawiedliwy podział środków zrównoważony rozwój Gminy. W tych negatywnych działaniach Radny 

Piotr Paweł Piotrowski otrzymuje zgodę i akceptację swojego zachowania przez Klub Radnych 



Współpraca i Rozwój. Efektem jego działań jest brak współpracy całej Rady z Wójtem  i Zastępcą Wójta 

co przyczynia się do nieracjonalnego wydatkowania środków budżetowych. Złożenie wniosku i podjęcie 

uchwały o odwołanie Przewodniczącego Rady Piotra Pawła Piotrowskiego z pełnionej funkcji jest 

koniecznym i właściwym działaniem, które zaowocuje zgodną współpracę organów Gminy dla dobra 

wszystkich jej mieszkańców. 

Podpisy wcześniej już było tutaj powiedziane Balcerzak Kamil, Dan-Liberadzka Mariola, Lemański Piotr, 

Nowacki Mirosław, Sulma Jolanta Elżbieta i Tyszkiewicz Elżbieta. 

Czy ktoś chciałby się odnieść jeszcze? Nie ma osób chętnych, więc przechodzimy już do procedury 

podjęcia uchwały w sprawie odwołania ewentualnie nieodwołania. W tym punkcie konieczne będzie; 

podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania i jednocześnie powołania Komisji 

skrutacyjnej, następnie Komisja skrutacyjna przygotuje, zbierze się jeżeli ją wybierzemy przygotuje karty 

go głosowania i przedstawi regulamin głosowania i podjęcie właściwej uchwały. Czy do tego są jakieś 

uwagi? Brak. W takim razie ja odczytam projekt uchwały i poproszę o przygotowanie do głosowania 

tutaj od strony technicznej. 

Uchwała w sprawie ustalenia regulaminu głosowania odwołania Radnego z funkcji Przewodniczącego 

Rady Gminy Gostynin. 

Na podstawie art. 19 ust. 4 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (tekst jedn. Dz.U. z 

2021r., poz. 1372) Rada Gminy Gostynin uchwala, co następuje: 

§ 1 

Ustala się Regulamin głosowania w sprawie wniosku o odwołanie radnego z funkcji Przewodniczącego 

Rady Gminy Gostynin, zgodnie z brzmieniem załącznika do niniejszej uchwały. 

§ 2 

Powołuje się Komisję Skrutacyjną do przeprowadzenia głosowania w sprawie odwołanie radnego z 

funkcji Przewodniczącego Rady Gminy Gostynin w składzie; 

§ 3 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

I w tym momencie ja poproszę o zgłoszenie kandydatów do Komisji skrutacyjnej. 

Radna Ewa Michalska: Stanisław Wasiński.  

Wiceprzewodniczący Marek Balcerzak: Czy Pan Wasiński wyraża zgodę? 

Radny Stanisław Wasiński: wyrażam zgodę. 

Radny Kamil Balcerzak: Mariola Dan-Liberadzka. 

Wiceprzewodniczący Marek Balcerzak: Czy Pani Mariola Dan-Liberadzka wyraża zgodę? 

Radna Mariola Dan-Liberadzka: wyrażam zgodę. 

Radna Ewa Michalska: Roman Murawski. 

Wiceprzewodniczący Marek Balcerzak: Czy Pan Roman Murawski wyraża zgodę? 

Radny Roman Murawski: wyrażam zgodę. 

Wiceprzewodniczący Marek Balcerzak: w takim razie przejdziemy do głosowania. Ja jeszcze tylko 

odczytam § 2 

Powołuje się Komisję Skrutacyjną do przeprowadzenia głosowania w sprawie odwołanie Radnego z 

funkcji Przewodniczącego Rady Gminy Gostynin w składzie; 

Stanisław Wasiński, Mariola Dan-Liberadzka, Roman Murawski, pozostałą część wcześniej czytałem. 

 

Przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała nr 311/XXXIV/2021 została przyjęta 14 głosami za, 1 głos przeciw i stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Marek Balcerzak: ogłaszam przerwę i poproszę komisję skrutacyjną o zebranie 

się i ukonstytuowanie się, zapoznanie z regulaminem i przygotowaniem kart go głosowania. 

Wiceprzewodniczący Marek Balcerzak: wznawiam obrady sesji i poproszę Przewodniczącego/ą Komisji 

skrutacyjnej o krótkie zapoznanie Rady z regulaminem głosowania i ewentualnie omówienie kart do 

głosowania i przeprowadzenie głosowania. 



Radny Roman Murawski odczytał Regulamin głosowania wniosku w sprawie odwołania Radnego z 

funkcji Przewodniczącego Rady Gminy Gostynin przeprowadzonego na sesji w dniu 28 października 

2021 r. 

Głosowanie wniosku w sprawie odwołania Przewodniczącego Rady Gminy Gostynin przeprowadza 

wybrana spośród Radnych Komisja Skrutacyjna. 

Głosowanie odbywa się przy pomocy kart do głosowania. 

Karty do głosowania sporządza i rozdaje Radnym Komisja Skrutacyjna, po stwierdzeniu przez Radę, że 

wniosek o odwołanie przewodniczącego Rady Gminy spełnia wymogi formalne. 

       Karty opatrzone są pieczęcią Rady Gminy Gostynin. 

       Głosowanie odbywa się na sesji, poprzez wywołanie przez członka Komisji Skrutacyjnej wg listy 

       obecności, nazwiska Radnego, który podchodzi do urny i w obecności Komisji Skrutacyjnej wrzuca do 

niej kartę do głosowania. 

       Podczas głosowania na sali znajduje się parawan umożliwiający Radnym tajne (dyskretne) dokonanie 

skreślenia na karcie do głosowania. 

       Po przeprowadzeniu głosowania Komisja Skrutacyjna ustala wyniki głosowania i sporządza protokół. 

       Protokół podpisują osoby wchodzące w skład Komisji Skrutacyjnej. 

       Wyniki wyborów ogłasza Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej poprzez odczytanie protokołu na sesji. 

Odwołanie Przewodniczącego Rady Gminy następuje bezwzględną większością głosów w obecności 

co najmniej połowy ustawowego składu Rady, tj. 8 radnych. 

Karty do głosowania sporządzone wg jednolitej formy zawierają brzmienie: "Karta do głosowania w 

sprawie wniosku o odwołanie Radnego z funkcji Przewodniczącego Rady Gminy Gostynin" oraz pytanie 

"Czy jesteś za odwołaniem Radnego Piotra Pawła Piotrowskiego z funkcji Przewodniczącego Rady 

Gminy Gostynin". Obok nazwiska z prawej/ strony umieszcza się dwie jednakowe kratki: jedna nad 

wyrazem "tak", druga nad wyrazem "nie". 

       Radny głosuje poprzez postawienie znaku "x" w kratce nad wyrazem "tak" opowiadając się w ten sposób 

za odwołaniem Przewodniczącego Rady, lub w kratce nad wyrazem "nie", opowiadając się w ten sposób 

przeciwko odwołaniu Przewodniczącego Rady. 

       Jeżeli Radny na karcie do głosowania: 

       - postawi znak "x" jednocześnie w kratce nad wyrazem "tak", jak i w kratce nad wyrazem "nie"; 

       - nie postawił znaku "x" w kratce ani nad wyrazem "tak" ani nad wyrazem "nie"; 

       - wypełnił kartę w sposób niezgodny z ust. 1 

- jego głos uważa się za nieważny. 

       Karty wyjęte z urny niesporządzone przez Komisję Skrutacyjną są kartami nieważnymi. 

       Kart całkowicie przedartych Komisja Skrutacyjna nie bierze pod uwagę. 

Przewodniczącego Rady uważa się za odwołanego, jeżeli w głosowaniu za jego odwołaniem 

opowiedziało się (znaków "x" w kratce nad wyrazem "tak"), więcej niż połowa radnych obecnych na 

sesji, z zastrzeżeniem § 5. 

       W protokole Komisja Skrutacyjna określa co najmniej: 

     - liczbę radnych obecnych na sesji uprawnionych do głosowania; 

     - imię i nazwisko odwoływanego Przewodniczącego Rady Gminy; 

     - liczbę głosów minimalną, konieczną do ważnego odwołania Przewodniczącego Rady, zgodnie § 5 

Regulaminu; 

     - liczbę radnych, którym wydano karty do głosowania; 

     - liczbę kart wyjętych z urny (gdyby liczba kart wyjętych z urny różniła się od liczby osób, którym wydano 

karty do głosowania, Komisja podaje w protokole przypuszczalną przyczynę tej niezgodności); 

- Liczbę kart nieważnych; 

- liczbę głosów nieważnych; 

- liczbę głosów ważnych; 

- liczbę głosów ważnych oddanych za odwołaniem przewodniczącego Rady; 

- liczbę głosów ważnych oddanych przeciw odwołaniu przewodniczącego Rady 

- a nadto stwierdza wynik głosowania, tzn. czy za odwołaniem Przewodniczącego Rady opowiedziała  

się wystarczająca ilość głosów, o której mowa w pkt 3. 



        Komisja odnotowuje w protokole wszelkie okoliczności i uwagi mogące mieć wpływ na wynik głosowania 

oraz zastrzeżenia zgłoszone przez członków Komisji Skrutacyjnej odnoszące się do naruszenia 

procedury w trakcie głosowania, obliczania głosów lub sporządzania protokołu. 

       Ustala się wzór protokołu z przeprowadzonego głosowania zgodnie z brzmieniem załącznika do 

Regulaminu. 

Przeprowadzenie głosowania. 

Wiceprzewodniczący Marek Balcerzak: proszę o odczytanie protokołu 

Radny Roman Murawski: odczytał Protokół z ustalenia wyników głosowania wniosku w sprawie 

odwołania Radnego z funkcji Przewodniczącego Rady Gminy Gostynin sporządzony na sesji w dniu 28 

października 2021 r. 

Komisja skrutacyjna w składzie: 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej - radny Roman Murawski 

członek Komisji Skrutacyjnej – radna Mariola Dan-Liberadzka 

członek Komisji Skrutacyjnej - radny Stanisław Wasiński 

po wyjęciu kart z urny i ich przeliczeniu stwierdza, co następuje: 

Liczba radnych Rady Gminy Gostynin obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 15 osób 

Głosowanie dotyczyło odwołania Radnego Piotra Pawła Piotrowskiego z funkcji przewodniczącego 

Rady Gminy Gostynin  

Minimalna liczba głosów do dokonania odwołania z funkcji przewodniczącego Rady, zgodnie z § 5 

Regulaminu, wynosi: 8 osób  

Liczba radnych, którym wydano karty do głosowania: 15  

Liczba kart wyjętych z urny: 15 

Żadnej różnicy ilości kart wyjętych z urny i liczby osób, którym wydano karty do głosowania nie nastąpiło. 

Liczba kart nieważnych: 0  

Liczba głosów nieważnych: 0  

Liczba głosów ważnych: 15  

Liczba głosów ważnie oddanych za odwołaniem Przewodniczącego Rady: 8  

Liczba głosów ważnie oddanych przeciw odwołaniu Przewodniczącego Rady: 7  

Komisja skrutacyjna stwierdza, że wniosek w sprawie odwołania z funkcji Przewodniczącego Rady 

Gminy, Radnego Piotra Pawła Piotrowskiego  uzyskał minimalną liczbę głosów określoną/nej w pkt 3 i 

w związku z tym Radny został/nie został odwołany z funkcji Przewodniczącego Rady Gminy Gostynin*. 

Na tym protokół zakończono i podpisano: 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej: Roman Murawski  

Członek Komisji Skrutacyjnej: Mariola Dan-Liberadzka  

Członek Komisji Skrutacyjnej: Stanisława Wasiński  

Wiceprzewodniczący Marek Balcerzak: dziękuję bardzo, na podstawie protokołu usłyszeliśmy że 

bezwzględna większość poparła wniosek za odwołaniem, w związku z tym musimy podjąć taką czysto 

techniczną uchwałę w sprawie stwierdzenia odwołania Radnego Piotra Piotrowskiego z funkcji 

Przewodniczącego Rady Gminy Gostynin. 

Ja odczytam treść zaproponowanej uchwały w sprawie odwołania Przewodniczącego Rady Gminy 

Gostynin. 

Na podstawie art. 19 ust. 4 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. Rada Gminy  

Gostynin uchwala, co następuje: 

§ 1.   

Stwierdza się, że w głosowaniu tajnym, dokonano odwołania radnego Piotra Pawła Piotrowskiego z 

funkcji Przewodniczącego Rady Gminy Gostynin. 

§ 2.   

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

 

Przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 



Uchwała nr 312/XXXIV/2021 została przyjęta 12 głosami za, 3 głosy przeciw i stanowi załącznik do 

protokołu. 

Wiceprzewodniczący Marek Balcerzak: w związku z odwołaniem Przewodniczącego ja w tym momencie 

chcę zaproponować wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 1aa powołanie Przewodniczącego 

Rady Gminy Gostynin. Poproszę o przygotowanie do głosowania. 

 

Do punktu 1aa. 

Zmiany do porządku obrad. Powołanie Przewodniczącego Rady Gminy Gostynin. 

 

Przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Radni Powołanie Przewodniczącego Rady Gminy Gostynin zaopiniowali pozytywnie 15 głosami za. 

 

Wiceprzewodniczący Marek Balcerzak: w tym momencie zapytam Panią Sekretarz czy ewentualne 

dokumenty są gotowe aby tą procedurę przeprowadzić? 

Sekretarz Gminy Marzena Bulińska: dałam do ręki Panu Przewodniczącemu dokumenty, a karty do 

głosowania przygotujemy. 

Wiceprzewodniczący Marek Balcerzak: dziękuję bardzo. Przejdziemy do procedowania punktu 1aa 

Przyjęcie Uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej oraz ustalenia regulaminu głosowania w 

wyborach Przewodniczącego Rady Gminy Gostynin i regulaminu, pozwolę sobie zapytać o kandydatury 

do tej komisji? 

Radna Elżbieta Tyszkiewicz: może być ta sama. 

Wiceprzewodniczący Marek Balcerzak: padła taka propozycja Pani Radnej Elżbiety Tyszkiewicz żeby 

komisja była w tym samym składzie. Czy są jakieś ewentualne uwagi w tej propozycji? Nie ma uwag, 

więc poproszę o wpisanie do projektu uchwały tych samych nazwisk, to jest Pana Stanisława 

Wasińskiego , Panią Mariolę Dan-Liberadzką i Pana Romana Murawskiego i przygotowanie procedury 

głosowania uchwały. W między czasie odczytam treść uchwały w sprawie powołania Komisji 

skrutacyjnej oraz ustalenia regulaminu głosowania w wyborach Przewodniczącego Rady Gminy 

Gostynin. 

Na podstawie art. 19 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym Rada Gminy 

Gostynin uchwala, co następuje: 

§ 1. 

Powołuje się Komisję Skrutacyjną do przeprowadzenia głosowania w wyborach Przewodniczącego 

Rady Gminy Gostynin w składzie: 

1) Stanisław Wasiński 

2) Mariola Dan-Liberadzka 

3) Roman Murawski 

§ 2. 

Ustala się Regulamin głosowania w wyborach przewodniczącego Rady Gminy Gostynin, zgodnie z 

brzmieniem załącznika do niniejszej uchwały. 

§ 3. 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

Przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała nr 313/XXXIV/2021 została przyjęta 12 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Marek Balcerzak: poproszę Komisję skrutacyjną o zebranie się, ukonstytuowanie 

się.  

Wiceprzewodniczący Marek Balcerzak: poproszę o podanie kandydatur na Przewodniczącego Rady 

Gminy Gostynin. 

Radny Kamil Balcerzak: zgłaszam Panią Renatę Kędzierską. 

Wiceprzewodniczący Marek Balcerzak: czy Pani Renata Kędzierska wyraża zgodę? 

Radna Renata Kędzierska: tak, wyrażam zgodę. 

Radny Stanisław Wasiński: zgłaszam Panią Ewę Michalską. 



Wiceprzewodniczący Marek Balcerzak: czy Pani Ewa Michalska wyraża zgodę? 

Radna Ewa Michalska: tak, wyrażam zgodę. 

Wiceprzewodniczący Marek Balcerzak: dziękuję, czy ktoś jeszcze chce zgłosić kandydaturę? Brak. 

Padły dwie kandydatury i obydwie wyraziły zgodę i proszę w tym momencie o przygotowanie kart do 

głosowania. 

Wiceprzewodniczący Marek Balcerzak: ogłaszam przerwę. 

Wiceprzewodniczący Marek Balcerzak: Szanowni Państwo wznawiam obrady i chciałbym 

poinformować że w przerwie Pani Radna Ewa Michalska podjęła decyzję że rezygnuje z kandydowania 

na funkcję Przewodniczącego Rady Gminy Gostynin, ja tylko zapytam czy Pani Radna potwierdza ta 

informację? 

Radna Ewa Michalska: tak potwierdzam. 

Wiceprzewodniczący Marek Balcerzak: ja w takim razie muszę poprosić komisję o zmianę kart do 

głosowania, ja jeszcze zapytam prawnika, ale w każdym momencie można zmienić. 

Radca Prawny Konrad Wypych: oczywiście, wzór karty do głosowania musi odpowiadać z aktualnemu 

stanowi kandydatów, więc jeśli rezygnacja nastąpiła przed aktem głosowania to jak najbardziej krótka 

przerwa i nowe karty do głosowania. 

Wiceprzewodniczący Marek Balcerzak: ogłaszam przerwę. 

Wiceprzewodniczący Marek Balcerzak: wznawiam obrady i proszę o przedstawienie może nie całego 

regulaminu, ale od § 6 do 8, to co jest istotne podczas głosowania. 

Radny Roman Murawski odczytał regulamin: 

§ 6 

Wybór Przewodniczącego Rady Gminy następuje bezwzględną większością głosów w obecności co 

najmniej połowy ustawowego składu Rady, tj. 8 radnych. 

Zasady głosowania w przypadku zgłoszenia jednego kandydata. 

§ 7 

Karty do głosowania sporządzone wg jednolitej formy zawierają brzmienie: "Karta do głosowania w 

wyborach przewodniczącego Rady Gminy Gostynin" oraz pytanie "Czy jesteś za wyborem radnego 

Renaty Kędzierskiej na przewodniczącego Rady Gminy Gostynin". Obok nazwiska z prawej strony 

umieszcza się dwie jednakowe kratki: 

jedna nad wyrazem "tak", druga nad wyrazem "nie". 

§ 8 

Radny dokonuje wyboru poprzez postawienie znaku "x" w kratce nad wyrazem "tak" opowiadając się w 

ten sposób za wyborem, lub w kratce nad wyrazem "nie", opowiadając się w ten sposób przeciwko 

wyborowi tego kandydata. 

Jeżeli radny na karcie do głosowania: 

postawi znak "x" jednocześnie w kratce nad wyrazem "tak", jak i w kratce nad wyrazem "nie"; 

nie postawił znaku "x" w kratce ani nad wyrazem "tak" ani nad wyrazem "nie"; 

wypełnił kartę w sposób niezgodny z ust. 1 

- jego głos uważa się za nieważny. 

Karty wyjęte z urny niesporządzone przez Komisję Skrutacyjną i karty całkowicie przedarte są kartami 

nieważnymi. 

§ 9 

Kandydata na Przewodniczącego Rady uważa się za wybranego, jeżeli w głosowaniu uzyskał ilość 

głosów (znaków "x" w kratce nad wyrazem "tak"), przewyższającą połowę liczby radnych obecnych na 

sesji, z zastrzeżeniem § 6. 

§ 10 

W protokole, Komisja Skrutacyjna określa co najmniej: 

liczbę radnych obecnych na sesji uprawnionych do głosowania; 

imię i nazwisko zgłoszonego kandydata; 

liczbę głosów minimalną, konieczną do ważnego wyboru, zgodnie § 6 Regulaminu; 

liczbę radnych, którym wydano karty do głosowania; 

liczbę kart wyjętych z urny (gdyby liczba kart wyjętych z urny różniła się od liczby osób, którym wydano 

karty do głosowania, Komisja podaje w protokole przypuszczalną przyczynę tej niezgodności); 



liczbę kart nieważnych; 

liczbę głosów nieważnych; 

liczbę głosów ważnych; 

liczbę głosów ważnych oddanych za wyborem kandydata; 

liczbę głosów ważnych oddanych przeciw wyborowi kandydata 

a nadto stwierdza wynik wyborów, tzn. czy kandydat uzyskał wystarczającą liczbę głosów, o której mowa 

w pkt 3. 

Komisja, odnotowuje w protokole, wszelkie okoliczności i uwagi mogące mieć wpływ na wynik 

głosowania oraz zastrzeżenia zgłoszone przez członków Komisji Skrutacyjnej odnoszące się do 

naruszenia procedury w trakcie głosowania, obliczania głosów lub sporządzania protokołu. 

Ustala się wzór protokołu z przeprowadzonego głosowania zgodnie z brzmieniem załącznika nr 1 do 

Regulaminu. 

Wiceprzewodniczący Marek Balcerzak: dziękuję bardzo, proszę o przeprowadzenie głosowania. 

Radny Roman Murawski odczytał protokół z ustalenia wyników głosowania w wyborach 

przewodniczącego Rady Gminy Gostynin sporządzony na sesji w dniu 28 października 2021 r. 

Komisja skrutacyjna w składzie: 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – radny Roman Murawski 

członek Komisji Skrutacyjnej – radna Mariola Dan-Liberadzka 

członek Komisji Skrutacyjnej – radny Stanisław Wasiński 

po wyjęciu kart z urny i ich przeliczeniu stwierdza, co następuje: 

Liczba radnych Rady Gminy Gostynin obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 15 

Na Przewodniczącego Rady Gostynin zgłoszono kandydaturę radnej Renaty Kędzierskiej. 

Minimalna liczba głosów do dokonania ważnego wyboru przewodniczącego Rady, zgodnie z § 6 

Regulaminu, wynosi: 8 

Liczba radnych, którym wydano karty do głosowania: 15 

Liczba kart wyjętych z urny 15 

, ilość kart wyjętych z urny różni się od liczby osób, którym wydano karty do głosowania – nie różni się. 

Liczba kart nieważnych: 0 

Liczba głosów nieważnych: 0 

Liczba głosów ważnych: 15 

Liczba głosów ważnie oddanych za wyborem kandydata: 14 

Liczba głosów ważnie oddanych przeciw wyborowi kandydata: 1 

Liczba kart wyjętych z urny 15 

, ilość kart wyjętych z urny różni się od liczby osób, którym wydano karty do głosowania – nie różni się. 

Liczba kart nieważnych: 0 

Liczba głosów nieważnych: 0 

Liczba głosów ważnych: 15 

Liczba głosów ważnie oddanych za wyborem kandydata: 14 

Liczba głosów ważnie oddanych przeciw wyborowi kandydata: 1 

Wobec powyższego, komisja skrutacyjna stwierdza, że kandydat, radna Renata Kędzierska uzyskała 

minimalną liczbę głosów określoną/nej w pkt 3 i został/nie został wybrana na przewodniczącego Rady 

Gminy Gostynin . 

Ponadto Komisja nie stwierdza, że podczas głosownia zaszły następujące okoliczności, które 

mogły mieć wpływ na ważność głosowania 

Na tym protokół zakończono i podpisano: 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej: radny Roman Murawski 

Członek Komisji Skrutacyjnej radna Mariola Dan-Liberadzka 

Członek Komisji Skrutacyjnej radny Stanisława Wasiński 

Wiceprzewodniczący Marek Balcerzak: ja dziękuję bardzo za głosowanie, gratuluję nowej 

Przewodniczącej Rady Gminy Gostynin Pani Renacie Kędzierskiej. W tym momencie ja jeszcze 

dokończę ten punkt, czyli przystąpimy do przegłosowania uchwały w sprawie powołania 

Przewodniczącego Rady Gminy Gostynin, odczytam uchwałę: 



§ 1.  Stwierdza się, że w głosowaniu tajnym, dokonano wyboru Radnej Renaty Kędzierskiej  na 

Przewodniczącą Rady Gminy Gostynin. 

§ 2.  Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

Przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała nr 314/XXXIV/2021 została przyjęta 15 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Marek Balcerzak: dziękuję bardzo, jednogłośnie uchwała została przyjęta i w tym 

momencie pozwolę sobie zaprosić Panią Renatę Kędzierską tutaj za stół prezydialny i prowadzenie 

dalszych obrad sesji. Jeżeli jest taka potrzeba mili Państwo bo ja proponowałem przerwę, aby Pani 

Renata ewentualnie się przygotowała do prowadzenia dalszej części sesji. Jeszcze Pani Renata chciała 

zabrać głos. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: Szanowni Państwo Radni w tym momencie chciałam 

bardzo serdecznie podziękować za zaufanie i za powierzenie mi funkcji Przewodniczącej Rady Gminy 

Gostynin, z tego miejsca deklaruje dobrą, zgodną współpracę z wszystkimi Radnymi, z Panem Wójtem, 

z pracownikami Urzędu bo tylko zgoda, spokój i szacunek do drugiego człowieka mogą być gwarancją 

sukcesu w pracy dla dobra mieszkańców tej Gminy. Dziękuję bardzo. 

W tym momencie ogłaszam przerwę. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: wznowiła obrady. 

 

Do punktu 1b. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: przechodzimy do punktu o odwołanie 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Gostynin i w tym momencie powołamy Komisję skrutacyjną w 

sprawie odwołania, proszę o zgłaszanie kandydatur? 

Radna Elżbieta Tyszkiewicz: ja mam Przewodnicząca tak propozycję, może ta komisja która była zgodzi 

się też.  

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: zgodnie z propozycją powołujemy Komisję 

skrutacyjną w takim składzie co była wcześniej komisja, czy Pan Murawski wyraża zgodę? 

Radny Roman Murawski: wyrażam zgodę. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: czy Pani Mariola Dan-Liberadzka wyraża zgodę? 

Radna Mariola Dan-Liberadzka: wyrażam zgodę. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: czy Pan Wasiński wyraża zgodę? 

Radny Stanisław Wasiński: wyrażam zgodę. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: proszę o zebranie się Komisji skrutacyjnej i teraz 

podejmiemy uchwałę w sprawie regulaminu i wyboru komisji. 

 

Przeprowadziła głosowanie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała nr 315/XXXIV/2021 została przyjęta 15 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Radny Roman Murawski: Pani Przewodnicząca Czy mam odczytać regulamin? 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: proszę o przypomnienie najważniejszych punktów 

dotyczących głosowania. 

Radny Roman Murawski odczytał regulamin; Odwołanie Wiceprzewodniczącego Rady Gminy następuje 

bezwzględną większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu Rady, tj. 8 

radnych 

Wiceprzewodniczącego Rady uważa się za odwołanego, jeżeli w głosowaniu za jego odwołaniem 

opowiedziało się (znaków "x" w kratce nad wyrazem "tak"), więcej niż połowa Radnych obecnych na 

sesji, z zastrzeżeniem § 5 

W protokole Komisja Skrutacyjna określa co najmniej: 

- liczbę radnych obecnych na sesji uprawnionych do głosowania; 

- imię i nazwisko odwoływanego Wiceprzewodniczącego Rady Gminy; 

- liczbę głosów minimalną, konieczną do ważnego odwołania Wiceprzewodniczącego Rady, zgodnie § 

5 Regulaminu; 



- liczbę radnych, którym wydano karty do głosowania; 

- liczbę kart wyjętych z urny (gdyby liczba kart wyjętych z urny różniła się od liczby osób, którym    

wydano karty do głosowania, Komisja podaje w protokole przypuszczalną przyczynę tej niezgodności); 

- liczbę kart nieważnych; 

- liczbę głosów nieważnych; 

- liczbę głosów ważnych; 

- liczbę głosów ważnych oddanych za odwołaniem Wiceprzewodniczącego Rady; 

- liczbę głosów ważnych oddanych przeciw odwołaniu Wiceprzewodniczącego Rady 

Komisja odnotowuje w protokole wszelkie okoliczności i uwagi mogące mieć wpływ na wynik głosowania 

oraz zastrzeżenia zgłoszone przez członków Komisji Skrutacyjnej odnoszące się do naruszenia 

procedury w trakcie głosowania, obliczania głosów lub sporządzania protokołu. 

 Ustala się wzór protokołu z przeprowadzonego głosowania zgodnie z brzmieniem załącznika do 

Regulaminu. 

Radna Ewa Michalska: ja mam jeszcze prośbę do Pani Przewodniczącej, czy może być przeczytany 

wniosek o odwołanie Pana Wiceprzewodniczącego z argumentacją. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: to ja w tym momencie przeczytam wniosek; 

My niżej podpisani radni Gminy Gostynin, na podstawie art. 19 ust.4 ustawy z dnia 8 marca 1990r o 

samorządzie gminnym wnosimy o odwołanie Janusza Brudnowskiego z funkcji Wiceprzewodniczącego 

Rady Gminy Gostynin. 

Uzasadnienie: 

Radny Janusz Brudnowski ponad dobro całej wspólnoty samorządowej przekłada korzystne 

rozwiązania tylko dla jej części swoimi działaniami przyczynił się do głębokiego podziału w Radzie 

Gminy. Odwołanie radnego Janusza Brudnowskiego z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

Gostynin jest niezbędne do zapewnienia zgodnego funkcjonowania Rady oraz będzie prowadzić do 

pogłębienia zaufania mieszkańców dla Rady Gminy Gostynin.  

Wniosek został podpisany przez Radnych: Kamil Balcerzak, Mariola Dan-Liberadzka, Piotr Lemański, 

Mirosław Nowacki, Jolanta Elżbieta Sulma i Elżbieta Tyszkiewicz. 

Czy ktoś chce się odnieść do złożonego wniosku?  

Proszę komisję o przeprowadzenie tajnego głosowania. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: proszę Wiceprzewodniczącego Komisji skrutacyjnej 

o odczytanie protokołu z głosowania. 

Radny Roman Murawski odczytał Protokół z ustalenia wyników głosowania wniosku w sprawie 

odwołania Radnego z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Gostynin sporządzony na sesji w 

dniu 28 października 2021 r. 

Komisja skrutacyjna w składzie: 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej - radny Roman Murawski 

członek Komisji Skrutacyjnej – radna Mariola Dan-Liberadzka 

członek Komisji Skrutacyjnej - radny Stanisław Wasiński 

po wyjęciu kart z urny i ich przeliczeniu stwierdza, co następuje: 

Liczba radnych Rady Gminy Gostynin obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 15 

Głosowanie dotyczyło odwołanie Radnego Gostynin Janusza Daniela Brudnowskiego z funkcji 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Gostynin. 

Minimalna liczba głosów do dokonania ważnego wyboru Wiceprzewodniczącego Rady, zgodnie z § 6 

Regulaminu, wynosi: 8 

Liczba radnych, którym wydano karty do głosowania: 15, nie stwierdzono różnicy kart wyjętych i liczby 

osób którym wydano karty do głosowania. 

Liczba kart nieważnych: 0 

Liczba głosów nieważnych:0 

Liczba głosów ważnych: 15 

Liczba głosów ważnie oddanych za odwołaniem Wiceprzewodniczącego Rady: 8 

Liczba głosów ważnie oddanych przeciw odwołaniu Wiceprzewodniczącego Rady: 7 



Komisja skrutacyjna stwierdza, że wniosek w sprawie odwołania z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady 

Gminy Radnego Janusza Daniela Brudnowskiego uzyskał minimalną liczbę głosów, w związku z tym 

Radny został odwołany z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Gostynin . 

Na tym protokół zakończono i podpisano: 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej radny Roman Murawski 

Członek Komisji Skrutacyjnej radna Mariola Dan-Liberadzka 

Członek Komisji Skrutacyjnej radny Stanisław Wasiński 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: dziękuję, wobec powyższego przejdziemy teraz do 

podjęcia uchwały w sprawie odwołania Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Gostynin Pana Janusza 

Brudnowskiego. 

 

Przeprowadziła głosowanie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała nr 316/XXXIV/2021 została przyjęta 11 głosami za, 3 głosami przeciw, 1 głos wstrzymujący i 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: w tym momencie przystąpimy do wyboru 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Gostynin i wprowadzimy wniosek do porządku obrad  o powołanie 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Gostynin. 

Radni ww. wniosek zaopiniowali pozytywnie 15 głosami za. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: wobec powyższego przystąpimy teraz do powołania 

Komisji skrutacyjnej, oraz przyjęcie uchwały w sprawie regulaminu. Czy komisja która pracowała do 

tego momentu jest zdecydowana pracować dalej w tym składzie? 

Komisja wyraziła zgodę. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: dziękuję, wobec tego proszę komisję o zebranie się. 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu głosowania wyboru Wiceprzewodniczącego Rady 

Gminy Gostynin. 

 

Przeprowadziła głosowanie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała nr 317/XXXIV/2021 została przyjęta 15 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: teraz poproszę o zgłaszanie kandydatur na funkcje 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Gostynin. 

Radny Stanisław Wasiński: Ewa Michalska. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: ja chciałam zgłosić Pana Kamila Balcerzaka. 

Radny Kamil Balcerzak: wyrażam zgodę. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: czy Pani Ewa Michalska wyraża zgodę? 

Radna Ewa Michalska: wyrażam zgodę. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: czy są jeszcze jakieś kandydatury?  Jeżeli nie ma  

to na tym skończymy zgłaszanie kandydatur. Proszę komisję o przygotowanie do głosowania. 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Roman Murawski odczytał zasady głosowania w przypadku 

zgłoszenia co najmniej dwóch kandydatów 

Karty do głosowania sporządzone wg jednolitej formy zawierają brzmienie: "Karta do głosowania w 

wyborach Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Gostynin" oraz zamieszczone w kolejności 

alfabetycznej imiona i nazwiska radnych zgłoszonych na kandydatów na Wiceprzewodniczącego Rady 

Gminy Gostynin. Obok każdego nazwiska z prawej strony umieszcza się jednakową kratkę. 

Radni dokonują wyboru poprzez postawienie znaku "x" w jednej kratce, obok nazwiska kandydata, 

opowiadając się w ten sposób za wyborem tego kandydata na Wiceprzewodniczącego Rady. 

Jeżeli radny na karcie do głosowania: 

postawi znak "x" w więcej niż jednej kratce; 

nie postawił znaku "x" w kratce obok nazwiska żadnego kandydata; 

wypełnił kartę w sposób niezgodny z ust. 1 



- głos taki uważa się za nieważny. 

Karty wyjęte z urny niesporządzone przez Komisję Skrutacyjną i karty całkowicie przedarte są karta-mi 

nieważnymi. 

Za wybranego na Wiceprzewodniczącego Rady uważa się kandydata, który uzyskał największą ilość 

głosów (znaków "x" w kratce przy nazwisku tego kandydata), przewyższającą połowę liczby Radnych 

obecnych na sesji, z zastrzeżeniem § 6. 

W przypadku, gdy zgłoszono więcej niż dwóch kandydatów, a w głosowaniu żaden z nich nie otrzymał 

wymaganej większości głosów, zgodnie z § 6 Regulaminu, przeprowadza się II turę głosowania spośród 

kandydatów, którzy otrzymali kolejno dwie największe ilości głosów lub spośród kandydatów, którzy 

otrzymali największą równą ilość głosów. 

Jeżeli jeden z kandydatów otrzymał największą ilość głosów, ale ilość ta nie stanowi wymaganej 

większości, o której mowa w § 6 Regulaminu, a w następnej kolejności dwóch lub więcej kandydatów 

otrzymało równą ilość głosów, przeprowadza się dodatkowe głosowanie na tych kandydatów, a 

następnie II turę głosowania, o której mowa w ust. 1. W II turze głosowania bierze udział kandydat, 

który uzyskał największą ilość głosów. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: dziękuję Panu Przewodniczącemu, mamy już karty 

do głosowania, proszę komisję o przeprowadzenie głosowania. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: proszę Przewodniczącego Komisji skrutacyjnej o 

odczytanie protokołu głosowania. 

Przewodniczący komisji Roman Murawski odczytał Protokół z ustalenia wyników głosowania w 

wyborach wiceprzewodniczącego Rady Gminy Gostynin sporządzony na sesji w dniu 28 października 

2021 r. 

Komisja skrutacyjna w składzie: 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej - radny Roman Murawski 

członek Komisji Skrutacyjnej – radna Mariola Dan-Liberadzka 

członek Komisji Skrutacyjnej - radny Stanisław Wasiński 

po wyjęciu kart z urny i ich przeliczeniu stwierdza, co następuje: 

Liczba radnych Rady Gminy Gostynin obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 15 

Na wiceprzewodniczącego Rady Gostynin zgłoszono kandydaturę radnych: Radna Ewa Michalska, 

Radny Kamil Balcerzak. 

Minimalna liczba głosów do dokonania ważnego wyboru Wiceprzewodniczącego Rady, zgodnie z § 6 

Regulaminu, wynosi: 8 

Liczba radnych, którym wydano karty do głosowania: 15 

Liczba kart wyjętych z urny: 15 

Nie ma różnicy kart wyjętych, a liczb w którym wydano karty do głosowania. 

Liczba kart nieważnych: 0 

Liczba głosów nieważnych: 0 

Liczba głosów ważnych: 15 

Liczba głosów ważnie oddanych za wyborem poszczególnych kandydatów: 

Ewa Michalska – oddano głosów 7 

Kamil Balcerzak – oddano głosów 8 

Wobec powyższego, komisja skrutacyjna stwierdza, że kandydat, Radny Kamil Balcerzak uzyskał 

wymaganą liczbę głosów określoną w pkt 3 i  został wybrany na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

Gostynin . 

Ponadto Komisja stwierdza, że podczas głosownia nie zaszły żadne okoliczności, które 

mogły mieć wpływ na ważność głosowania:  

Na tym protokół zakończono i podpisano: 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej - radny Roman Murawski 

Członek Komisji Skrutacyjnej - radna Mariola Dan-Liberadzka 

Członek Komisji Skrutacyjnej - radny Stanisław Wasiński 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: dziękuję, przejdziemy teraz do podjęcia uchwały w 

sprawie powołania Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Gostynin i odczytam treść uchwały: 



Uchwała w sprawie powołania Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Gostynin 

Na podstawie art. 19 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym Rada Gminy  

Gostynin uchwala, co następuje: 

§ 1.  Stwierdza się, że w głosowaniu tajnym, dokonano wyboru Radnego Kamila Balcerzaka na  

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Gostynin. 

§ 2.  Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

Przeprowadziła głosowanie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała nr 318/XXXIV/2021 została przyjęta 13 głosami za, 2 głosy przeciw i stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Gratulujemy Panu Kamilowi Balcerzakowi. 

Radny Kamil Balcerzak: Szanowni Państwo chciałbym serdecznie podziękować za oddane na mnie 

głosy, mam nadzieję nie zawieść poukładanej we mnie nadziei, szczególnie dziękuję Pani 

Przewodniczącej za wskazanie mojej kandydatury na tą zaszczytną funkcję. Dziękuję bardzo. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado składam wniosek 

organizacyjny do porządku obrad dzisiejszej sesji Rady Gminy Gostynin, a mianowicie chciałbym 

zamienić punkt 2 z punktem 10, z uwagi na to że Dyrektorzy zaproszeni byli przez nas  na godz. 11, są 

już obecni a mają tez inne obowiązki, my będziemy dalej procedować poszczególne uchwały, nam to 

nie zmienia w postaci rzeczy, chciałbym aby Pani Przewodnicząca przegłosowała ten wniosek 

organizacyjny i w tej chwili byśmy wysłuchali, Szanowna Rada by wysłuchała informacji Dyrektorów 

Szkół Podstawowych z terenu Gminy Gostynin o realizacji zadań statutowych za rok szkolny 2020/2021. 

Z sali posiedzeń wyszli Radni: Marek Balcerzak, Janusz Brudnowski, Piotr Paweł Piotrowski. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: przegłosujemy zmianę kolejności realizacji punktów 

porządku obrad – zmiana punktu 2 z 10. 

 

Radni ww.  wniosek zaopiniowali 12 głosami za, co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Z sali posiedzeń wyszli Radni: Radny Stanisław Wasiński, Ewa Michalska. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: teraz przegłosujemy porządek obrad po zmianach. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: zanim przystąpimy do głosowania nowego porządku 

obrad, bardzo serdecznie witam Państwa Dyrektorów ze szkół Gminy Gostynin. 

 

Radni ww. porządek obrad po zmianach zaopiniowali pozytywnie 10 głosami za. 

 

Do punktu 2-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: odczytała Informacja dyrektorów szkół 

podstawowych o realizacji zadań statutowych za rok szkolny 2020/2021 ze szczególnym 

uwzględnieniem wyników sprawdzianu zewnętrznego. 

Radna Ewa Michalska wróciła na salę posiedzeń. 

Dyrektorzy przedstawili informacje o realizacji zadań statutowych za rok szkolny 2020/2021 ze 

szczególnym uwzględnieniem wyników sprawdzianu zewnętrznego co stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: dziękuję bardzo Państwo Dyrektorom za 

przedstawione informacje, z tego miejsca chciałam bardzo serdecznie podziękować za zaangażowanie 

Państwa, za prace na rzecz rozwoju edukacji, za to jak wyglądają nasze placówki że są na wysokim 

poziomie, bardzo serdecznie dziękuję. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: ja w imieniu własnym chciałbym serdecznie podziękować 

wszystkim Paniom i Panom Dyrektorom za waszą prace, za wasze zaangażowanie, nie tylko w proces 

dydaktyczny i wizerunek waszych obiektów którymi zarządzacie, za to Wam bardzo serdecznie 

dziękuję, my oczywiście staramy się wyjść naprzeciw waszym oczekiwaniom, ale też wiadomo budżet 

nie jest z gumy ma swoje ograniczenia dlatego też zrozumcie nas jako organ prowadzący że nie 

wszystkie potrzeby jesteśmy w stanie zabezpieczyć w trybie pilnym i natychmiastowym, ale staramy się 



reagować tam gdzie jest to możliwe, gdzie stopień pilności jaki oceniamy staramy się reagować. Życzę 

Wam głębokiej, prawdziwej satysfakcji z wykonywanej pracy i to żeby środowisko lokalne zawsze miało 

do Was należyty szacunek i uznanie za Waszą pracę. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: jeżeli Państwo Dyrektorzy życzą sobie to mogą 

pozostać oczywiście, natomiast jeżeli nie to podziękujemy. 

Poproszę o przerwę. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: wznowiła obrady sesji. 

 

Do punktu 3-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: odczytała podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr 

243/XXIX/2021 Rady Gminy Gostynin z dnia 11 lutego 2021 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Gostynin. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado zanim przejdziemy do 

omawiania szczegółów zarówno WPF jak i uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Gostynin  

na rok 2021 wnoszę autopoprawki do tejże dwóch uchwał. Wprowadzam do budżetu Gminy Gostynin 

na rok 2021 następujące zmiany: 

1. Zwiększam wydatki majątkowe w dziale 600 – Transport i łączność, rozdział 60016 0 Drogi publiczne 

gminne o kwotę; 389.500,00zł, z przeznaczeniem na nowe zadania inwestycyjne: 

- Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Gorzewo – kwota: 130.000,00zł, 

- Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Nagodów – kwota: 180.000,00zł, 

- Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Bierzewice – kwota: 60.000,00zł, 

- Wykonanie nakładki bitumicznej na drodze gminnej w miejscowości Anielin – kwota 19.500,00zł. 

2. Dokonuje zmniejszenia wydatków majątkowych w Dziale 600 – Transport i łączność, rozdział 60016 

- Drogi publiczne gminne o kwotę 141.500,00zł na następujących zadaniach inwestycyjnych: 

- Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Zuzinów – kwota 19.500,00zł, 

- Przebudowa z rozbudową drogi gminnej w miejscowości Gulewo – kwota 122.000,00zł. 

3. Dokonuje zmniejszenia wydatków majątkowych w Dziale 600 Transport i Łączność, rozdział 60014 

- Drogi publiczne powiatowe o kwotę 150.000,00zł z dotacji celowej na pomoc finansową udzielaną  

miedzy jednostkami samorządu terytorialnego na dofinansowanie własnych zadań inwestycyjnych i 

zakupów inwestycyjnych tj. z pomocy finansowej udzielonej Powiatowi Gostynińskiemu na realizację 

zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1404 Zuzinów – Krzywie – Górki w miejscowości  Huta 

Nowa”. 

4. Dokonuje zmniejszenia wydatków majątkowych w Dziale 926 – Kultura fizyczna, rozdział 92601 – 

Obiekty sportowe o kwotę 98.000,00zł, z zadania inwestycyjnego ujętego w wykazie Przedsięwzięć do 

WPF Gminy Gostynin tj. „Rozbudowa i przebudowa boiska szkolnego przy Szkole Podstawowej w 

Białotarsku”. 

5. Wprowadzam zmianę funduszu sołeckiego sołectwa Rogożewek, w związku z zebraniem wiejskim, 

na którym uchwalono zmianę zakresu przedsięwzięcia  do realizacji tj. „Zakup i montaż kostki pod altanę 

na działce gminnej we wsi Rogożewek” z kwoty 4.000,00zł na kwotę 2.138,48zł oraz zmianę wartości 

zadania pn. „Zakup dwóch stołów drewnianych i ławek do altany w miejscowości Rogożewek na działce 

gminnej” z kwoty 2.138,48zł na kwotę 5.861,52zł. 

Skarbnik Gminy Gostynin Patrycja Rosa omówiła uchwałę zmieniającej uchwałę nr 243/XXIX/2021 

Rady Gminy Gostynin z dnia 11 lutego 2021 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Gostynin, co stanowi załącznik do protokołu. 

Radna Ewa Michalska: chciałam się odnieść do autopoprawki Pana Wójta, bardzo bym prosiła Pana 

Wójta o wyjaśnienia, jeżeli wczoraj wieczorem Komisja BiF obraduje do późna i myślę że ta 

autopoprawka po prostu urodziła się w nocy u Pana Wójta, bo jeżeli do późna komisja BiF w całym 

składzie opiniuje to ja rozumiem że wynika to z pewnych spraw i również osobowych które zaistniały  i 

dzisiaj podziały się w Radzie, bardzo bym prosiła Pana Wójta o wyjaśnienia dotyczące tej autopoprawki 

czyli dokładne wyjaśnienia Radzie ilości, metrów itd., tych dróg które Pan wprowadza, następnie bardzo 

bym prosiła również o wyjaśnienie czy nie powinniśmy bo jest podjęta uchwała jeśli chodzi o 

dofinansowanie i to jest Uchwała Rady o dofinansowanie do Powiatu, czy nie powinniśmy najpierw 

uchylić tej uchwały, bo my tutaj wprowadzamy jak gdyby wyprowadzamy środki które wcześniej 



podjęliśmy uchwałę, więc nie wiem prosiłabym bardzo o wyjaśnienie, oczywiście jeżeli tutaj Pan wyjaśni 

i wyjaśni Pan również i poda Pan miejscowości, zresztą podał Pan miejscowości już nam tutaj, ale 

również słuchają nas mieszkańcy więc od razu można powiedzieć Panie Wójcie, że w tym momencie 

też Pan dzieli zarówno tak samo jak Pani Przewodnicząca która powiedziała ze będzie tutaj też stała w 

interesie wszystkich mieszkańców, więc bardzo bym prosiła o wyjaśnienie, może ja się mylę i uważnie 

słucham to co Pan mówi, to co mówi Pani Skarbnik w odróżnieniu od innych Radnych którzy nie do 

końca pewne rzeczy słuchają, więc bardzo bym prosiła Pana Wójta o wyjaśnienie bardziej szczegółowe. 

Dziękuję. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: proszę bardzo bo w takim kształcie jak w tej chwili jest ta 

autopoprawka ja wystąpiłem z projektem zmiany Uchwały Budżetowej na poprzedniej sesji i wtedy na 

wniosek Klubu Radnych zostały te inwestycje zdjęte, zmienione, a przywracamy je w takim kształcie jak 

proponowałem to na poprzedniej sesji gdy ja wychodziłem z propozycją zmiany Uchwały Budżetowej. 

Kwestia zdjęcia dofinansowania dla Powiatu jeżeli chodzi o budowę drogi powiatowej stanowisko moje 

jest niezmienne, uważam że zbyt małe zaangażowanie przy tej akurat drodze jest mały poziom 

zaangażowania finansowego Powiatu i dlatego jest moje zdanie takie że mamy tyle odcinków dróg 

gminnych do zbudowania i przed nami jeszcze wiele, wiele lat pracy, nie przekreślam współpracy z 

Powiatem w tym zakresie bo mamy dobre doświadczenia z ostatnich lat realizowanych czy w 2020, 

2019, od 2017 roku praktycznie taką współpracę realizujemy na różnym poziomie każdego roku, ale 

wymagamy żeby zaangażowanie ze strony Powiatu było trochę wyższe na danym odcinku drogi. Też 

zdaje sobie sprawę, że Powiat na terenie Gminy Gostynin buduje w tej chwili drogę powiatową bez 

naszego udziału, ale jeszcze raz podkreślam mamy takie duże potrzeby jeżeli chodzi o budowę dróg 

gminnych że nie stać nas w tej chwili na taką składankę finansową i stąd taka moja propozycja. Jeszcze 

raz podkreślam, nie przekreślam dalszej współpracy z Powiatem w tym zakresie, jesteśmy gotowi nawet 

w projekcie budżetu roku 2022 zawrzeć jakąś kwotę dotacji, ale przy zaangażowaniu ze strony Powiatu 

równorzędnym przynajmniej tak jak gmina. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: dziękuję Panie Wójcie, czy ktoś z Państwa jeszcze 

chce zabrać głos? 

Radny Piotr Lemański: ja tutaj chciałem w tym momencie może sprostować troszeczkę tą kwestię 

odnośnie że np. wprowadzenie, ja dziękuję Panu Wójtowi że wprowadził ponownie tą drogę w Gorzewie 

i tą kwotę 130 tyś. zł, chciałbym przypomnieć Pani Radnej że ta droga jest tematem nie wiem 

przynajmniej kilku wcześniejszych sesji i nie rozumiem tutaj zdziwienia Pani np. tym odcinkiem drogi. 

Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: dziękuję Panie Radny. 

Radna Ewa Michalska: moje pytanie dotyczy również czy ta kwota dotacji do Powiatu była poprzednio 

uchwałą, że my w tym momencie powinniśmy tą uchwałę zdjąć, a nie tutaj głosować nad zdjęciem akurat 

tej konkretnej, to jest pierwsze, po drugie proszę Państwa jest 28 październik, 28 październik powtarzam 

jeżeli ktoś nie wie i wprowadzamy nowe zadania, mamy jesień, to nie jest wiosna że wprowadzamy 

nowe zadania. Powiem może tak z własnego podwórka, moja droga, gminna droga Solec – Baby Dolne 

którą mieszkańcy robili sami jest spychana na ostatni na boczny tor, praktycznie 2 lata był wykonany 

odcinek drogi i dlatego że Urząd nie dopełnił wszystkich formalności związanych z wykupem, Urząd nie 

ja, bo ja nie jestem od tego żeby rozmawiać z właścicielami działek. Widzicie Państwo również, że z 

dnia na dzień jak gdyby dochodzi do różnych przesunięć finansowych dlatego dziwię się bardzo, ja 

pytałam się wczoraj Pana Wójta czy nie jest zagrożona moja droga Solec – Baby Dolne, Pan Wójt 

powiedział że nie, więc tu od razu jest dla moich mieszkańców również moja wypowiedź, Pan Wójt 

powiedział że wasza droga nie jest zagrożona wykonaniem, dlatego śmiem twierdzić że pewnie te drogi 

już są przygotowane tylko znajdą się w najbliższym przetargu, dlatego powiedziałam że jest 28 

październik i o tym że ta moja droga jest też konieczna tak samo jak w innych miejscowościach to o tym 

również Pan Wójt wiedział już w poprzedniej kadencji i od poprzedniej kadencji toczy się wykup gruntów 

pod drogę i to jest dla mnie też dziwne, więc trudno mi jest powiedzieć, ja w tym momencie nie 

wypowiadam się czy ta droga czy ta ale od razu mówię ze swojego podwórka, jest to po prostu spychane 

na boczny tor, tak Panie Wójcie, więc dzisiaj mieszkańcy będą słuchać, oczywiście ja jako Radna muszę 

też dać im odpowiedź. Jeżeli z dnia na dzień bo jest zebranie wiejskie i zebranie wiejskie decyduje że 

w tej i w tej miejscowości no niestety konieczność jest drogi, jest wiele takich sołectw, 56 sołectw na 



terenie naszej Gminy, więc z dnia na dzień można od sobie tak przygotować, to tyle ja na pewno będę 

głosowała proszę Państwa przeciw dlatego że jako Przewodnicząca komisji BiF wczoraj 

precyzowaliśmy i Pani Skarbnik przedstawiała nam zmiany jakie są potrzebne, komisja moja 

zaopiniowała pozytywnie, oczywiście bez autopoprawki, teraz ta opinia do niczego nie służy – prawda 

bo jest jednak autopoprawka, to tyle, dziękuję Państwu bardzo. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: dziękuję Pani za głos. 

Radny Kamil Balcerzak: ja chciałbym się odnieść Szanowna Pani Radna co do Pani przed chwilą 

wypowiedzi dotyczącej czasu w jakim drogi są wprowadzone do budżetu, otóż przypomnę Szanownej  

Radnej że to m.in., głosami Pani i Pani kolegów Klubowych niektóre z tych dróg kilka razy w tym roku 

do budżetu nie zostały wprowadzone, więc w pierś należy się uderzyć swoją dlaczego tak późno te 

drogi są wprowadzane do budżetu, poza tym chyba nie jest tajemnicą że przed nami jeszcze jeden 

przetarg na inwestycje drogowe w gminie więc chyba nie jest za późno na przygotowanie dokumentacji 

skoro byłaby dokumentacja nieprzygotowana czy te drogi do puszczenia w przetargu to z pewnością 

Pan Wójt nie wychodziłby z autopoprawką celem wprowadzenia ich do budżetu. To w kontekście Pani 

przed chwilą wypowiedzi, natomiast do wcześniejszej wypowiedzi i tego dzielenia Rady o którym znowu 

Pani wspomniała, to przypomnę Radnej że w proponowanej przez Wójta autopoprawce wprowadzamy 

w tej chwili drogę w Gorzewie u Radnego w terenie u którego w tym roku nie wykonaliśmy żadnej 

inwestycji, o jakim dzieleniu Radna mówi, przypomnę Radnej że u Radnej w tym roku zrealizujemy 

inwestycje na poziomie 400 tyś. zł, mówię o inwestycjach drogowych, więc jeżeli mówi Radna o 

dzieleniu gminy to ja myślę że to jest nawet częściowo nie zrekompensowana strata dla Radnego 

Lemańskiego któremu tą drogę wprowadzamy. Pozostałe drogi które wprowadzamy to jest Nagodów 

gdzie u Radnej też w tym roku była inwestycja na poziomie 170 tyś. zł, w terenie Radnej Tyszkiewicz 

wprowadzamy drogę za 60 tyś. zł, gdzie w tym roku wykonaliśmy tylko drogę w Legardzie za 70 tyś. zł, 

ostatnia droga to jest droga w Anielinie u Radnej Sulmy wprowadzamy symboliczne 20 tyś. zł, na 

dokończenie nakładki w Anielinie, a do tej pory wykonaliśmy nakładkę w Feliksowie w terenie tej Radnej 

za 65 tyś. zł, proszę sobie odnieść te kwoty w stosunku do inwestycji zrealizowanych u Radnej na 

terenie w tegorocznym budżecie. Dziękuję bardzo.  

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: dziękuję. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: chciałem jeszcze troszkę uzupełnić bo Pan Wójt bardzo dużo 

powiedział, Państwo Radni również, ale dodać i uwypuklić to że Pan Wójt z tego co mi wiadomo nie 

myślał o tym nocą żadną bo w nocy pewnie spał, natomiast chcę Państwu wszystkim Radnym i 

mieszkańcom przypomnieć że te drogi Pan Wójt próbował wprowadzić miesiąc temu i że dziś mamy 28 

październik i to jest błąd Rady że po prostu zdjęła te drogi wtedy, ale myślę że są jeszcze do wykonania 

te drogi w odróżnieniu od drogi niestety Powiatowej, bo na drogę w Nagodowie Gmina Gostynin posiada 

pozwolenie na budowę, na drogę w Gorzewie posiada skuteczne zgłoszenie i nie ma żadnego problemu 

z tą krótką drogą w Bierzewicach, na nakładkę w Anielinie na dokończenie w zasadzie, nakładki nie 

potrzeba żadnego dokumentu budowlanego. Pani też wspomniała o sprawach osobowych, wydaje mi 

się, po prostu tak mi się wydaje bo to Radni decydowali i wnioskowali o tych sprawach osobowych dziś 

to było raczej odwrotnie, to te sprawy osobowe dziś powstały dlatego że Państwo miesiąc temu 

pozdejmowaliście Panu Wójtowi dobre pomysły z budżetu, naprawdę to były bardzo dobre i bardzo 

potrzebne drogi wprowadzone, teraz mam nadzieję że jeszcze zdążymy je wykonać, także wymawianie 

Panu Wójtowi i w ogóle Radnym że już mamy 28 październik to raczej odwrotnie bo to Radni na 

poprzedniej sesji Rada Gminy na poprzedniej sesji właśnie zdecydowała że o cały miesiąc jest 

opóźnienie, nie Wójt tylko Rada Gminy. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: dziękuję. 

Radna Ewa Michalska: dziękuję adwokatom Pana Wójta bo widzę Pan Wójt tutaj ma adwokatów Pana 

Wiceprzewodniczącego i Pana Pawła Goliszka którzy wyjaśnili mi nie do końca bo nie wiem co z tą 

drogą Powiatową, czy my powinniśmy w tym momencie procedować i zdjąć tą dotacje do Powiatu i 

jeszcze zapytanie do Pana Kamila Balcerzaka który w tym momencie ma tutaj wszystkie inwestycje 

przygotowane, proszę mi wyjaśnić moje inwestycje które Pan przed chwilką podał, bardzo proszę. 

Dziękuję i już nie będę zabierała głosu. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: dziękuję. 



Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: jeżeli chodzi o adwokatów to mam jednego, to jest Konrad 

Wypych który robi usługi zarówno dla Biura Rady jak i dla Urzędu Gminy, nie robi tego prywatnie dla 

mnie dla Edmunda Zielińskiego i jest adwokatem. Natomiast w ślad za przyjętą bądź nie przyjętą 

Uchwałą zmieniającą budżet wycofamy się wtedy z tej uchwały która przyznawała tą dotację, dop iero 

gdy Uchwała Budżetowa będzie w takim bądź innym kształcie to jest kolej na uchylenie tamtej uchwały. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: poza tym wykonanie uchwały powierza się Wójtowi, Wójt jeszcze nie 

wykonał tej uchwały. 

Radny Kamil Balcerzak: Szanowna Radno, myślę że posiadamy taką samą Uchwałę Budżetową na 

swoim e-mail i możemy się z nią zapoznać, nie będę w tej chwili kwotowo operował bo nie mam tej 

uchwały wydrukowanej całej przed sobą, natomiast bazuje na swojej pamięci, są u Radnej w terenie 

dwie drogi których łączna wartość opiewa wokół tej kwoty którą przedstawiłam. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: dziękuję. 

Radna Ewa Michalska: przepraszam miałam nie zabierać głosu, myli się Pan bardzo, myli się Pan 

bardzo naprawdę, myli się Pan co do kwoty, niech Pan sobie zajrzy do budżetu i zobaczy, nie w tym 

momencie z pamięci Pan rzuca informacje jaka jest wykonana droga na Rybnym, jak była kwota po 

przetargu i proszę sprawdzić również drogę Solec – Baby Dolne, więc bardzo proszę nie dawać tutaj z 

pamięci jeśli Pan nie pamięta to proszę nie przytaczać wszystkim tą informację błędną. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa jeszcze chce zabrać 

głos? – brak, czyli zamykamy dyskusje w sprawie Uchwały Budżetowej. 

opinie: 

Komisja BiF opiniowała ale tylko na posiedzeniu projekt uchwały która została bez autopoprawki, więc 

to jest chyba zbędne. Nie wiem, jeśli się mylę. 

Komisja RG nie opiniowała. 

Przeprowadziła głosowanie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała nr 319/XXXIV/2021 została przyjęta 10 głosami za, 1 głos przeciw i stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Do punktu 4-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: odczytała Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę 

Budżetową Gminy Gostynin na 2021 rok z uwzględnieniem przedstawionej przez Pana Wójta 

autopoprawki 

Skarbnik Gminy Gostynin Patrycja Rosa omówiła uchwałę zmieniającą uchwałę Budżetową Gminy 

Gostynin na 2021 rok co stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: czy ktoś z Państwa chce zabrać głos? 

Przeprowadziła głosowanie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała nr 320/XXXIV/2021 została przyjęta 10 głosami za, 1 głos przeciw i stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Do punktu 5-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: odczytała Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany 

uchwały Nr 43/V/2019 Rady Gminy Gostynin z dnia 25 stycznia 2019 roku w sprawie  określenia 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak 

również trybu ich pobierania. 

Czy w sprawie tej uchwały Pani Kierownik GOPS chce zabrać głos?  

Kierownik GOPS Magdalena Dołęga: w związku ze zmianą przepisów prawa od 1 stycznia czyli stawką 

za godzinę usługi umów zlecenia stąd wynikła potrzeba zmiany wcześniej ustalonej stawki od stycznia 

2022 roku. 

opinie: 

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Ochrony Środowiska projekt uchwały 

zaopiniowała pozytywnie. 

Przeprowadziła głosowanie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 



Uchwała nr 321/XXXIV/2021 została przyjęta 11 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 6-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: odczytała Podjęcie uchwały w sprawie: nabycia 

niezabudowanej nieruchomości stanowiącej działkę nr 57/3  o pow. 0,1200 ha położoną na terenie wsi 

Niecki gm. Gostynin z przeznaczeniem na potrzeby sołectwa Niecki. 

Czy w sprawie tej uchwały ktoś z Państwa chce zabrać głos?  

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado tutaj zgodnie w wnioskiem 

funduszu sołeckiego sołectwa Niecki powiększamy działkę, areał zajęty pod potrzeby sołectwa działki 

gminnej 57/3 o pow. 0,1200 ha, czyli powiększamy areał taki do dyspozycji sołectwa gdzie w przyszłości 

będzie pewnie jakiś plac zabaw, siłownia plenerowa coś w tym rodzaju, sfinansowane jest to z funduszu 

sołeckiego. 

Z sali posiedzeń wyszła Radna Jolanta Sulma. 

opinie: 

Komisja RG projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Przeprowadziła głosowanie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała nr 322/XXXIV/2021 została przyjęta 10 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 7-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: odczytała Podjęcie uchwały w sprawie: powołania 

Gminnej Komisji Inwentaryzacyjnej do spraw komunalizacji mienia gminnego. 

Czy w sprawie tej uchwały ktoś z Państwa chce zabrać głos?  

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: jak co roku musimy taką Komisję Inwentaryzacyjną powołać do 

spraw komunalizacji mienia na rzecz Gminy Gostynin i projekt tej uchwały był opiniowany przez Komisję 

gdzie osoby proponowane przez nas czyli Pani Renata Kędzierska, Pan Roman Murawski i Janusz 

Brudnowski. Funkcję Przewodniczącej tej Komisji powierzamy Pani Renacie Kędzierskiej, te osoby 

wyraziły zgodę gdy była ona procedowana podczas opiniowania w komisjach mimo że w tej chwili 

nieobecny jest Pan Janusz Brudnowski, myślę że jest to w tym kształcie do przyjęcia bo wyraził opinię 

i wyraziła zgodę gdy była procedowana na komisji. 

opinie: 

Komisja RG projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Przeprowadziła głosowanie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała nr 323/XXXIV/2021 została przyjęta 10 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 8-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: odczytała Podjęcie uchwały w sprawie: komunalizacji 

mienia Skarbu Państwa. 

Na salę posiedzeń wróciła Radna Jolanta Sulma. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado proponujemy Państwu i to było 

też omawiane na wczorajszych komisjach wyrażenie zgody Wójtowi na nieodpłatne nabycie w drodze 

komunalizacji na rzecz Gminy Gostynin następujących nieruchomości stanowiących własność Skarbu 

Państwa, jest to działka o nr 47/3  obręb Kozice o powierzchni 10 arów, ta działka nie posiada dostępu 

do drogi publicznej, następna działka nr 42 we wsi Nowa Wieś o powierzchni 12 arów, ta działka posiada  

dostęp do drogi publicznej powiatowej, następnie działka nr 41 w obrębie ewidencyjnym Marianów 

Lucieński o powierzchni 1,6 ha jest to działka przylegająca do drogi gminnej i również do jeziora 

Drzesno, oraz prosimy o wyrażenie zgody na nieodpłatne nabycie w drodze komunalizacji na rzecz 

Gminy Gostynin 22% udziału w działce nr 25/4 we wsi Lucień, chodzi o dwa lokale które Gmina Gostynin 

posiada w budynku takim wielolokalowym. Podjęcie tej uchwały przez Radę Gminy oczywiście umożliwi 

Wójtowi podjęcie dalszych działań na rzecz komunalizacji tych działań. Dziękuję. 

Czy w sprawie tej uchwały ktoś z Państwa chce zabrać głos?  

 



opinie: 

Komisja RG projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Przeprowadziła głosowanie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała nr 324/XXXIV/2021 została przyjęta 11 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 9-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: odczytała Informacja Wójta Gminy i 

Przewodniczącego Rady z analizy oświadczeń majątkowych. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: w zakresie jakim ja chcę przedstawić analizę oświadczeń 

majątkowych ona nie jest jeszcze pełna z różnych przyczyn, oświadczenia majątkowe za 2020 rok 

złożyli wszyscy pracownicy Urzędu Gminy Gostynin do tego zobowiązani to jest 18 osób, wszystkie 

osoby złożyły oświadczenia w terminie do 30 kwietnia, 1 oświadczenie zostało przesłane do Wojewody 

Mazowieckiego, pozostałe oświadczenia poddano analizie. Po wnikliwej analizie nie stwierdzono 

nieprawidłowości, 1 oświadczenie przesłano do Urzędu Skarbowego w Kutnie ze względu na miejsce 

zamieszkania osoby składającej oświadczenie majątkowe, 2 oświadczenia przesłano do Urzędu 

Skarbowego w Płocku też ze względu na miejsce zamieszkania, a pozostałe 15 do Urzędu Skarbowego  

w Gostyninie. 5 lipca 2021 roku  otrzymałem z Urzędu Wojewódzkiego w Warszawie zwrot kopii 

oświadczenia majątkowego Wójta Gminy Gostynin celem publikacji w Biuletynie Informacji Publicznej. 

Do dnia 27 października 2021 roku nie otrzymałem informacji z Urzędu Skarbowego w Gostyninie, 

Kutnie i Płocku o przeprowadzeniu analizy przesłanych oświadczeń majątkowych pracowników Urzędu 

Gminy za 2020 rok. Kopie oświadczeń majątkowych za 2020 rok zostały opublikowane  w Biuletynie 

Informacji Publicznej na stronie Gminy Gostynin. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: dziękuję, jeżeli chodzi o informacje 

Przewodniczącego Rady Gminy z analizy oświadczeń majątkowych Radnych Gminy Gostynin za rok 

2020 której dokonał Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski, oświadczenia majątkowe 

Radnych zostały złożone  w terminie, to jest do 30 kwietnia 2021 roku kompletnie. Dokonano analizy 

oświadczeń majątkowych w wyniku której nie stwierdzono znaczących odchyleń wartości majątku oraz 

uzyskiwanych dochodów od wartości przedstawionych w oświadczeniach majątkowych Radnych Gminy 

Gostynin. Dziękuję.                                                                     

Do punktu 10-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska odczytała: Sprawozdanie Wójta z działalności za 

okres międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady Gminy Gostynin. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zielińsk: przedstawił sprawozdanie co stanowi załącznik do protokołu.  

Z sali posiedzeń wyszła Kierownik GOPS Magdalena Dołęga. 

 

Do punktu 11-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska odczytała: Informacja Przewodniczących komisji o 

realizacji wniosków komisji. 

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Ochrony Środowiska wypracowała wniosek o 

wyłączenie lokalu nr 3 o pow. użytkowej 35,70m2 w miejscowości Leśniewice z zasobu lokali socjalnych 

Gminy Gostynin i przekształcenie go w mieszkalny lokal komunalny oraz zawarcie umowy z lokatorem 

– komisja zaopiniowała pozytywnie. 

Komisja RG wniosków nie wypracowała. 

Komisja BiF w dniu wczorajszym została przyjęta informacja o wysokości umorzeń podatku za okres 

styczeń – wrzesień 2021r. – komisja przyjęła do wiadomości.  

Komisja ŁiP – komisja przyjęła do wiadomości informację dotyczącą przestrzegania ustawy o 

wychowaniu w trzeźwości i przeciw narkomanii, punkty sprzedaży, wydawania zezwoleń. 

Wniosek o umieszczenie w projekcie Budżetu Gminy Gostynin na 2022 rok zadania pn. „Zakup 

fabrycznie nowego średniego samochodu ratowniczo – gaśniczego dla OSP Lucień – komisja 

zaopiniowała pozytywnie. Jest to wniosek który został przekazany przez Klub Radnych „Współpraca i 

Rozwój”. Jednostka OSP Lucień jest włączona do Krajowego Systemu Ratowniczo Gaśniczego i 

śpieszy na ratunek wszystkim oczekującym strażackiej pomocy. Tym razem strażacy sami proszą o 



pomoc finansową. Posiadany na wyposażeniu jednostki wysłużony STAR 244 ze względu na wiek i 

częste działania ratowniczo – gaśnicze nieustannie ulega mniejszym i większym awariom, wycofując 

tym samym z podziału bojowego jedną z najaktywniejszych jednostek na terenie Gminy Gostynin, co 

bezpośrednio wpływa na obniżenie bezpieczeństwa ratowniczo – gaśniczego w naszym regionie, 

dlatego celowe jest zabezpieczenie w Budżecie Gminy Gostynin na 2022 rok środków finansowych w 

kwocie 300.000,00zł oraz pomoc w pozyskaniu jednostce brakujących środków finansowych w celu  

realizacji zadania jakim jest „Zakup fabrycznie nowego średniego samochodu ratowniczo – gaśniczego 

dla OSP Lucień” 

 

Do punktu 12-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska odczytała: Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Czy są jakieś uwagi do przesłanego protokołu? Brak 

Radni ww. protokół zaopiniowali pozytywnie 11 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 13-go. 

Sprawy różne i wolne wnioski. 

Czy ktoś z państwa w tym punkcie chciałby zabrać głos? 

Radny Roman Murawski: ja mam pytanie do Panów Wójtów odnośnie wprowadzonych dzisiaj nowych 

inwestycji, czy Panowie potwierdzicie tu dla mieszkańców że wszystkie inwestycje które zaplanowane 

były na ten rok nie są zagrożone, pomimo wprowadzenia tych nowych inwestycji na dzień dzisiejszy 

oczywiście. Ja ze swojej strony uważam że wszystkie inwestycje jakie są wprowadzone w Gminie są 

dla dobra mieszkańców i dlatego ja się oczywiście nie tłumaczę, ale zagłosowałem za przyjęciem tego 

nowego budżetu, nowego po tych zmianach jakie dzisiaj zostały wprowadzone bo uważam że to jest 

dla dobra, a gdzie będą robione te inwestycje to już jest sprawy podziału większościowych w Radzie, a 

uważam je za słuszne. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: tak jak już wspomniał mój Zastępca wcześniej w swojej 

wypowiedzi są one przygotowane, praktycznie gotowe do procedury przetargowej. 

Radny Roman Murawski: mi chodzi oficjalnie czy te inwestycje które są zaplanowane w budżecie 

wcześniej nie są zagrożone do wykonania na dzień dzisiejszy. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: tak ja już wcześniej powiedziałem, może tak nie dodałem że mamy już 

przygotowane już na wszelki wypadek, przecież nie wiedzieliśmy że Rada Gminy dziś to uchwali czy 

nie uchwali, ale na wszelki wypadek mamy przygotowane, to znaczy pozwolenie na budowę to było 

wcześniej, mówimy o tych drogach które dziś są wprowadzone, zgłoszenie w Gorzewie jest też 

wcześniej przygotowane było i skutecznie przyjęte przez Starostę Gostynińskiego, w budżecie się to 

wszystko spina i jeśli nie będzie szybko mrozów to to wykonamy, a jeśli nie wykonamy np. tych dróg 

dziś wprowadzonych to nie będzie to wina Pana Wójta, czy nawet w tej sytuacji Rady Gminy tylko 

ewentualnie warunków atmosferycznych, jeśli wczesna zima załóżmy przyjdzie to mogą być zagrożone 

wykonanie w tym roku, ale ustawa o finansach publicznych i inne ustawy pozwalają Radzie Gminy 

podjąć decyzje na przesunięcie realizacji tych inwestycji do połowy przyszłego roku, ale z budżetu 2021, 

na razie liczymy i bardzo byśmy chcieli żeby w tym roku to wykonać, szkoda że trochę ponad miesiąc 

jest opóźnienia nie z winy Pana Wójta tylko z przyczyny części Radnych, ja wtedy powiedziałem Rady 

Gminy, Rada Gminy podejmuje uchwałę, ale przeciwni propozycji Pana Wójta wprowadzenia na 

poprzedniej wrześniowej sesji tych trzech dróg było część Radnych. Także to potwierdzamy z Panem 

Wójtem na pewno, ja ze swojej strony, Pan Wójt jako szef myślę że też potwierdzi że przecież jeśli 

chodzi o finansowanie nie ma żadnych przeszkód i dziękuję Panu Radnemu tak od siebie że Pan Radny 

jest za drogami gminnymi w pierwszej kolejności, bardzo dziękuję. 

Radny Roman Murawski: odnośnie tego głosowania przypominam Panom Wójtom ze osoby które 

głosowały miesiąc temu na sesji przeciw teraz są za. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: właśnie dziękuję bardzo. 

Chciałem Państwu Radnym i wszystkim mieszkańcom podać taką dosyć dobrą wiadomość, Gmina 

Gostynin skutecznie ubiegała się  w roku bieżącym, mówię tylko o roku bieżącym  bo w poprzednich 

latach również w roku poprzednim też, w roku bieżącym skutecznie ubiegała się o różne dotacje mówię 

tylko o dotacjach inwestycyjnych, nie mówię o dotacjach szkolnych i innych na kwotę 12.300mln.zł, jest 



to bardzo duża kwota, mamy te dotacje przyrzeczone, także to jest bardzo dobra wiadomość dla 

wszystkich Radnych i dla wszystkich mieszkańców. Chciałbym powiedzieć że jeszcze tylko na chwilę 

bez urazy żadnej do Pani Radnej Michalskiej, bo przedtem zapomniałem po prostu  powiedzieć o tym, 

odnieść się do tego że Pani Radna mówiła że Urząd nieudolnie pozyskuje grunty Bab Dolnych, 

oczywiście nie można pozyskać gruntów które są obciążone potocznie mówiąc hipoteką, a tak było po 

prostu, nie ma takiego prawa i takiej możliwości żeby Gmina pozyskała grunty na których jest w księdze 

wieczystej ustanowiona jakaś hipoteka, to tylko tak na chwilę chciałem to dodać. Chciałbym jeszcze 

odnieść się tak żeby mieszkańcy mieli taką prawdziwą informację odnośnie rzekomego wydłużania się 

rozbudowy szkoły w Sierakówku, ta informacja padła mam nadzieję że przez pomyłkę, to na pewno nie 

było zamierzone przez Pana Starostę Gostynińskiego na sesji ostatniej Powiatowej, była podana 

informacja że Gmina Gostynin ma duże kłopoty z realizacją tej inwestycji, że ta inwestycja już dawno 

powinna być oddana do użytku, że dzieci powinny się uczyć w nowych klasach czterech, że powinny 

korzystać z sali gimnastycznej , jest to po prostu pomyłka, tak nie jest Drodzy Państwo, owszem umowa 

z wykonawcą była w przetargu zawarta  jeśli chodzi o czas i okres realizacji do 15 października, ten 

termin minął teraz, kilka dni temu, dwa tygodnie temu ale nie z powodu jakby opieszałości Gminy, czy 

Wójta Gminy absolutnie, nawet nie z opieszałości wykonawcy, trochę miało wpływ ta pandemia 

covidowa, ale to mały wpływ, największy wpływ na opóźnienie w realizacji inwestycji ale nie oddaniu jej 

do użytkowania, absolutnie nie, ma wpływ to że w trakcie realizacji tej inwestycji doszły kolejne zadania 

które trzeba było wykonać po to żeby rozbudowa szkoły w Sierakówku była porządnie wykonana, a 

przede wszystkim żeby mogła być odebrana przez Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego 

który to wniosku o pozwolenie na użytkowanie żąda różnych dokumentów m.in. braku sprzeciwu 

Komendy Powiatowej Straży Pożarnej w Gostyninie fachowców, wybitnych fachowców od 

zabezpieczeń przeciwpożarowych. Trzeba było wykonać dodatkowe prace w tej szkole nie ujęte w 

projekcie budowlanym, który oczywiście nie Pan Wójt przygotowywał tylko pracownia projektowa to jest 

po pierwsze, po drugie w trakcie realizacji inwestycji okazało się że również nie była przewidziana do 

wymiany kotłownia olejowa, prawdopodobnie było założenie że ta kotłownia nadal będzie mogła 

funkcjonować, ale tuż przed sezonem grzewczym w roku bieżącym ten wysłużony dwudziesto kilku letni 

kocioł olejowy uległ całkowitemu uszkodzeniu i trzeba było szybko zaprojektować i wykonać kotłownię 

gazową ze wszystkimi detalami, ze zbiornikami podziemnymi itd., również okazało się że w trakcie 

realizacji inwestycji że oczyszczalnia tzw. przydomowa tak potocznie nazywamy oczyszczalnia 

biologiczna która znajduje się na terenie szkoły również przy dodatkowej ilości ścieków z natrysków 

które w dużej ilości są tam zaprojektowane i słusznie bo przecież jeśli dzieci ćwiczą to później mają 

możliwość, muszą mieć możliwość skorzystania z natrysku, ta oczyszczalnia nie jest na tyle wydajna 

żeby oczyścić większą, zdecydowanie większą ilość ścieków, w związku z tym należało zaprojektować 

i wykonać dodatkowy zbiornik taki magazynujący ścieki po to żeby w czasie nocnym lub w czasie gdzie 

sala gimnastyczna nie będzie użytkowana po prostu z tego zbiornika ścieki do tej istniejącej 

oczyszczalni ścieków były podawane stopniowo i wtedy ta oczyszczalnia będzie w stanie te ścieki 

oczyścić. Dodatkowo skorzystaliśmy z możliwości to nie był żaden wymóg, ale była okazja, w zasadzie 

wymóg też, ale też okazja skorzystania z dotacji tzw. retencyjnej, tzn. złożyliśmy wniosek i otrzymaliśmy 

dofinansowanie w kwocie niecałe 150 tyś. zł, na to żeby wodę opadową z dachów oraz z placów 

utwardzonych, przybyło dachów, przybędzie placów utwardzonych żeby ją zmagazynować do 

zbiorników retencyjnych i w okresie gdy deszcz nie pada po prostu wykorzystywać do polewania 

trawników działki. Dlatego to musieliśmy zrobić ponieważ grunt na terenie szkoły jest gliniasty, nie 

przepuszczający wody w głąb, w związku z tym Ci Państwo którzy może byli na budowie, codziennie 

można zobaczyć że jest po prostu bardzo nawodniony grunt na tym terenie, nie ma gdzie wody 

odprowadzić opadowej, próbowaliśmy i wystosowaliśmy stosowne pismo do Generalnej Dyrekcji Dróg 

Krajowych i Autostrad taki wniosek o to żeby pozwolono nam po oczyszczeniu w seperatorze wody i 

tłuszczów odprowadzić wodę do rowu przydrożnego przy drodze krajowej mieliśmy pozytywną w tej 

sprawie opinię takiego punktu Generalnej Dyrekcji ze Ślepkowa i skierowaliśmy łącznie z opinią pismo 

do Generalnej Dyrekcji do Warszawy, niestety otrzymaliśmy stanowczo odpowiedź negatywną, w 

związku z tym z tą wodą na niewielkiej działce trzeba coś zrobić żeby nie było bagna. To wszystko 

spowodowało to że tylko trochę wydłużymy termin realizacji w ogóle inwestycji przy takiej sytuacji że 

trzeba było dodatkowo zaprojektować i wykonać bardzo, bardzo dużo dodatkowych robót, to co się 



wiązało z kosztami, oczywiście Państwo Radni na poprzednich sesjach i na tej też przyznawaliście 

dodatkowe środki, to są środki konieczne, to nie są środki dla terenu, to są środki dla szkoły po prostu, 

ta szkoła będzie funkcjonować należycie i obieg będzie oddany do użytkowania. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos w 

tym punkcie? 

 

Do punktu 15-go.  

Zakończenie obrad Sesji. Zakończono o godz. 14.55. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska podziękowała Radnym, Wójtowi Gminy,               

Sekretarzowi Gminy, Skarbnikowi Gminy, Kierownikowi GOPS i wszystkim obecnym za uczestnictwo w 

obradach XXXIV Sesji Rady Gminy i zamknęła je. 

 

 
 

Protokółowała: 

B. Gospodarowicz 

       

Przewodnicząca Rady Gminy 

  Renata Kędzierska 

 


